

Referat KK møte 26 april 2017, Hamar

Tilstede:

KK: Roald O, Inge O, Linda S (delvis), Gudmund S (delvis), Tina WF, Paul Einar B.

Sporten/market: Ivar S,

1. Vårmøtet, agenda og oppgavefordeling

- Velkommen, registrering av deltakere, valg av møteleder etc
- Status handlingsplan
- Informasjon
 - Jenteprosjektet
 - COC
 - Landslag
- Sponsor Insight + Omdømmevurdering
- Håvard Klemetsen; oppsummering av en lang idrettskarriere i kombinert-toppen
- Rekrutteringsarbeid i praksis
 - Linda
 - Inge
 - Jan Christian
- Nytt fra FIS (Lasse?)
- Alle: Buss til Skishow i Holmenkollen
- Middag
- Felles retur til Gardermoen for de som har overnatting der

2. Teamstøtte?

- Krav om tiltak og rapportering
- Utbetaling i porsjoner?
- Utarbeider forslag til KKs vurdering RO

3. Jentesatsing på Heimdal/GST?

- Hva er minimumsstøtten for å inkludere eget jenteopplegg? Ivar sjekker
- Budsjettering av Jentene: Prioritet men må vite hva GST opplegg koster
- Samarbeid med Hopp om oppfølging av jentene Tr.heim, Lilleh., Oslo? JCB/LS
- Støtte fra Fylkeskommunen? Stortinget=? PEB

4. Dresskontroll og holdningskapende arbeid
 - «Kurs/info» på KK-samling september PTE
 - Dresskontroll: NM-modellen bra. Hva mener teamtrenerne? PTE innhenter

5. Møteplan Høst 2017: avtales på neste møte

30/4 2017 PEB